
MØDE I FORRETNINGSUDVALGET 

TID: Tirsdag d. 25//8 2015 kl. 20:00  

STED: ABRAHAMSENS GAARD 

DELTAGERE: Pernille, Bjarke, Peter, Ole  + Steen  

RERERENT:  Ole 

DAGSORDEN/ REFERAT ACTION 

1. 

Kan ung-seniorerne købe deres klubjakker? 

 

 

TVO-løbere, der bliver for gamle til at låne tøjet, må købe deres klubjakker for 200 kr. 

 

Bent og Lisbeth skal have besked. (er gjort) 

 

 

 

 

Ole 

 

 

 

2.  

Børne-  og ungdomsudvalget generelt 

 

Der er mange ungdomsløbere for tiden. 

Asta tager sig af træningen i stort omfang, og Steen lægger flere ressourcer i B&U og RUF udvalgene. 

Der skal mere kommunikation i gang med forældrene, der bl.a. skal fortælle, hvordan de ønsker at 

kontakten skal foregå. Der skal sendes et personligt brev ud til forældrene i første omgang, for at få 

tilbagemelding om ønskerne. Der vil blive fulgt op på manglende tilbagemeldinger pr. telefon – 

personlig kontakt hjælper! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



3.  

Flere til åbne løb 

 

Der blev ringet rundt til rigtig mange for at få folk med til divisionsmatchen, og en del, der ikke kunne 

komme til Oksby, har lovet at deltage i næste match. 

Bjarke har ringet til mange, men ønsker ikke at deltage i flere kampagner med opringninger. 

 

Ole sørger for artikel på hjemmesiden om næste match 

 

 

 

 

 

 

 

Ole 

4.  

Tilskudsregler 

 

 

Der skal bedre info om tilskud til DM, klubmesterskaber og divisionsmatcher på hjemmesiden. (50 % af 

startafgift, dog ikke eftertilmeldingsgebyr, og 50 % af kørsel. Kørsel: 1,25 kr/km til bilen og 0,35 kr/km 

for tranporten er den almindelige takst. Broafgift + evt. færge deles man om. 

 

Fra flere steder på hjemmesiden skal der være interne links til reglerne 

 

 

 

 

 

 

Ole/KK 

5.  

Skole-henvendelse om hjælp til undervisning i O-løb 

 

 

Der har været henvendelse fra Mølholm skole, og Ole har sendt den videre til OK Snab, Ole har tidligere 

talt med Henrik fra Snab om, at vi skal have en fælles måde at håndtere skolerne på. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. 

RUF-udvalgets spørgeskema 

 

Ideer og synspunkter fra mødet: 

 

- det skal være muligt at vælge ”jeg forsætter som jeg plejer”   

- det skal være muligt at vælge ”jeg vil gerne prøve noget nyt” 

- gør skemaet mere enkelt og lav god plads til bemærkninger 

- lav det som spørgeskema på nettet med mulighed for udfolde områder, man ønsker at skrive i. Så vil det 

ikke virke så uoverskueligt at komme i gang med. 

- spørg Jørgen Damgaard om muligheder med spørgeskema i stil med tidligere spørgeundersøgelser. 

 

Ellers er vi enige med KK i, at RUF-udvalget bør se på sagen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Merete 

 

Evt. 

Jørgen har reserveret Kollerup skole til klubfest fredag d. 6. november 

 

 

Næste møde er tirsdag d. 6. oktober, hvor Bodil Nygaard inviteres vedr. klubfesten 

 

 

 

 

 

 


